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Verder aanwezig: Diverse insprekers, wethouder de Jong, wethouder Companjen, de heer Den Braven, 
mevrouw van Keimpema, mevrouw Kooistra (domein Ruimte) 

Afwezig met kennisgeving: - 
 
Commissievergadering

Na de opening werd de agenda vastgesteld en werd de rondvraag geïnventariseerd.   
Het verslag van de commissie van 21 november 2019 werd ongewijzigd vastgesteld.
De afsprakenlijst werd bijgewerkt. 

Agendapunt 3 Algemeen inspreekrecht

Samenvatting De heer Westendorp spreekt in over Zorghotel Hierden.  Hij heeft zorgen over 
het mogelijk wijzigen van de bestemming voor zorg.
De heer van der Spek spreekt in over diverse ruimtelijke ontwikkelingen.

Agendapunt 4 Rondvraag

De heer van den Brink (Gemeentebelang) stelt een rondvraag over De Ark. IS de meetapperatuur voor 
geluidsmetingen inmiddels geplaatst?
Wethouder Companjen antwoordt dat dit niet het geval is omdat omwonenden hebben gevraagd dit aan te 
houden, men is in gesprek om een oplossing te zoeken. 

Agendapunt 5 Huisvesting Arbeidsmigranten in Groene Zoom
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U kunt de complete commissievergadering terugkijken en terugluisteren via 
www.harderwijk.nl/vergaderingen. Daar zijn ook de bijbehorende sheets van de presentaties te 
downloaden.

Samenvatting Wethouder De Jong leidde het onderwerp in. 
Er werd ingesproken door de heer Vis, de heer Knopper en door de initiatiefnemer 
de heer van der Broek. De commissie kon vragen stellen en informatie inwinnen. 

Wethouder de Jong gaf aan te verwachten dat medio maart er beleidskaders 
kunnen zijn opgesteld voor de huisvesting van arbeidsmigranten.(Pijplijnoverzicht) 
Verder geeft hij aan dat als de raad dit besluit na de opstelling van het beleid wil 
nemen dat dit ook van toepassing moet zijn voor de beslissing over de 
Dennenhoek. 
Wethouder de Jong zegde toe schriftelijk toe te lichten hoe het juridisch kader ligt 
voor werknemers die hier al dan niet met tussenpozen 4 maanden komen werken 
(R1957)

Vervolg / afspraken De commissie adviseert om het onderwerp Arbeidsmigranten in de Groene Zoom 
nog niet te agenderen voor de raadsvergadering. Dit geldt ook voor de nog te 
verwachten stukken over de Dennenhoek. De Commissie adviseert eerst te 
besluiten over het beleidskader arbeidsmigranten.  

Agendapunt 6 Uitvoeringsagenda Woonvisie 

Samenvatting Wethouder De Jong leidde het onderwerp in.
De heer Kraayvanger, hypotheek adviseur sprak in over startersleningen.
De commissie kon vragen stellen en informatie inwinnen. 
De heer Vermeer (Harderwijk Anders)vermelde dat hij een brief had ontvangen van 
mevrouw Langenberg, zij kon niet aanwezig zijn vanavond. De griffie zet deze brief 
door naar de commissieleden.
Wethouder de Jong gaf aan dat er in de detailhandelsvisie wordt ingegaan op het 
aspect wonen nabij of boven winkels. Afhankelijk van de prioritering in de 
detailhandelsvisie zal de uitvoeringsagenda van de woonvisie hier opvolging aan 
geven.
Verder geeft de wethouder aan dat er al ambtelijk wordt gewerkt aan een advies 
over het amendement startersleningen, medio januari is dat gereed 
(pijnlijnoverzicht). 
Ten aanzien van woonwagens wordt op dit moment de behoefte in kaart gebracht, 
medio januari zijn de resultaten bekend, daarna worden de modellen uitgewerkt. 

Vervolg / afspraken De commissie adviseert unaniem om het onderwerp voor besluitvorming te 
agenderen in de raad.

Agendapunt 7 Verordening Toekomstbestendig wonen lening Harderwijk

Samenvatting Wethouder de Jong leidde het onderwerp in. De commissie kon vragen stellen.
Wethouder de Jong gaf aan de suggestie over te nemen om in de uitwerking te 
kijken naar mogelijkheden voor 35 m2 asbestsanering. 

Vervolg / afspraken De commissie adviseert unaniem om het onderwerp voor besluitvorming te 
agenderen in de raad.

Agendapunt 8 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering.

De voorzitter,
E. Enklaar
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